
 
 

Side 1 
 

Referat fra bestyrelsesmøde. 

Mandag, den 23. maj 2022, kl. 19:00. 

Mødested: HSC´s klubhus, Sydhavnsvej 1 F. 

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO) - afbud, Lars Stryhn Poulsen 
(LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG), 
Christian Lageri-Schmidt (CLS), Jannie Kylling (JAKY) og Svend Nielsen (SN). 

1. Tilføjelser til dagsordenen. 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 

• Underskrivelse af referater. 
 

3. Meddelelser fra formanden. 

• Siden sidst. 

• Forsikringsskade vedr. el-kabel er godkendt. 

• HSC har modtaget en donation fra facilitetspuljen på 50.000 kr, til 
udskiftning af de små vinduer i toppen af klubhuset mod syd samt 
de to hoveddørspartier i facaderne mod syd og nord. 

• Der mangler et par hænder til hjælp med græs såning mellem HO´s 
bådeskur og Mr. Fish. 

4. Næstformanden – afbud. Kommentarerne er fremsat af CM 

• Revideret referat fra mødet omkring vandsporten ???. 
Revideret og dermed retvisende referat kan ikke forventes fra HSF. 
Tages ad notam af bestyrelsen. 
Nye tavler med ”Sikkerhavn” bliver sat op inden længe. 
 

5. Kasserer. 

• Annoncesponsorer ind/ud ?? 
Aftaler leveres til BSR, som redigerer på hjemmeside mv. 

• Status på medlemskontingenter ind/ud. 
Der mangler kun få kontingenter i at blive betalt. LSP rykker. 

• Planlægning af budgetmøde for sæson 2023. 
Udvalgsformændene anmodes om at komme med deres ønsker til 
budget 2023. Disse skal med på bestyrelsesmødet til august. 

  

6. Sekretær 

• Ind- og udmeldelser. 
Der er kommet 1 anmodning om medlemskab i HSC. 

• Anmodninger om bådpladser i HSC contra venteliste i HSF. 
Ingen kommentarer pt !. 

• Long Stay-bådende på vinterpladsen ??? 
Punktet tages op af CM og HJ i denne uge. 
Nye aftaler for båden Kvik ??? 

• Projekterne i HSC. 
F.eks. Bro, kran, stativer og mover til disse. Klargøring af forslag til 
GF i november 2022, alternativt Ekstraordinær GF (mange vigtige 
ting der skal behandles). 



 
 

Side 2 
 

Der er indkommet nyt tilbud på en mover, og der arbejdes videre 
med de øvrige punkter på juni-mødet.  

• Tilbud på sponsortavle. 
Der er d.d. modtaget et tilbud på sponsortavle, som BSR arbejder 
videre med. 

• BSR meddeler bestyrelsen, at han ikke stiller op til genvalg ved GF 
til november. 
Webmasterjobbet overtager JAKY efter GF. 
 

7. Medlemsforhold 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg. 

• Evaluering af Åbent Hus-arrangement d. 12. maj 2022. 
Desværre gjorde megen vind at det ikke var muligt at søsætte 
både, og fremmødet på aftenen var magert. Nye tiltag tages op til 
Åbent Hus d. 12. juni på Havnen.  
LSP leverer adgangskort til baderum ifm. arrangementet og til 
Fjordcup-stævnet. Antal aftales med JAKY. 

• Donation fra Hempel-fonden. 
Hempel-fonden har doneret 26.900 kr. til brug ved Åbent Hus ar-
rangementerne. Stor TAK til Hempel-Fonden. 

• CM fortæller at der har været afholdt ”arbejdsdag” ved Søsports-
centeret, hvor der bl.a. har været talt om forskellige skurløsninger 
på området. 
 

9.  Broudvalg. 

• Havnekontroller. 
JG foreslår veste til at synliggøre klubbens Havnekontroller. Der gi-
ves OK til indkøb ved Davidsen.  

• JG har flyttet en del rundt på både ved broerne. 
Målene på broerne A og E. bliver kontrolleret i nær fremtid. For-
kerte mål har givet anledning til flere af flytningerne. 

• Der er skiftet flere brædder på B-broen. 

• JG har oplevet flere problemer med den mobile kran. HJ har tilkaldt 
assistance fra Åkerberg.  

• På given foranledning gøres der hermed opmærksom på, at alle 
HSC-medlemsbåde skal føre stander jf. Broreglementet. 
§ 3 Båden skal synlig fra broen være forsynet med broplads- og 
årsmærke og i øvrigt føre klubbens stander. Båden skal være 
navngivet med angivelse af hjemhavn = Haderslev.  
Da Haderslev har 3 klub muligheder skal klubnavnet desuden 
indgå i forbindelse med Haderslev – her hos os er det HSC. 

  
10. Pladsudvalg. 

• Evaluering af søsætningen 2022. 

• JH ønsker at der fremstilles et par skilte ifm. søsætningsperio-
derne, så autocamperne kan komme til tømning af deres septik-
tanke i vognene.  
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Der foreslås P-forbudt. SN tager sig af det. 

• Der skal gøres el-kabler klar til nedgravning ved nogle autocamper-
pladser. HJ aftaler med hjælpere til projektet. 

• HJ spørger om udlejning af grej til sivslåning – der gives ok til dette. 
    

11. Sejludvalg. 

• Aktiviteter 2022. 

• Pinsestævnet 2022 
Telte skal testes opslået. 

• HSC-tur - på Facebook – nærmere info sendes ud. 
 
12. Klubhusudvalg. 

• Der bør overvejes indkøb af ny opvaskemaskine. Maskinen har 

gennem de senere år givet klubhusudvalget diverse udfordringer. 

Nu er der ved at være knap med reservedele, så en udskiftning må 

overvejes snarligt. 

• Der skal foretages rep. af et kloakrør ud for klubhuset. 

• Der var flere anker fra bestyrelsen på mangler etc. I bade- og toi-

letrum. SN tager kontakt til rengøringsfirmaet. 

 

13. Eventuelt. 

• Fælles madaftener i HSC. 

JG fortæller om gode oplevelser ifm. fællesspisningsaftenerne. 

Der opleves en stigende interesse for deltagelsen, og der er en god 

stemning og rigtig hyggeligt. 

• Der er problemer med koldtvandshanerne i de ”gamle” toiletter. 

• Gunnar Nielsen har tilbudt at arrangere Skt. Hans aften 23. juni – 

nærmere følger. 

• D. 27. august afvikles der Hot Dog Cup på Søsportscenteret. 

Der søges frivillige til hjælp ved grill. 

 

Næste møder: Mandag d. 20.06. kl. 18.00. 

  Sommerferie 😊.  

 Mandag d. 29.08. kl. 19.00.       

 

Haderslev d. 30. maj 2022. 

Med venlig hilsen 
 

Benny Skødt-Rasmussen 
Sekretær HSC. 


